

朝陽科技大學 093學年度第1學期教學大綱
Seminar (II) 專題討論(二)

當期課號	7265	Course Number	7265
授課教師	黃國安	Instructor	HWANG,KUO AN
中文課名	專題討論(二)	Course Name	Seminar (II)
開課單位	網路與通訊研究所碩士班二A	Department	
修習別	必修	Required/Elective	Required
學分數	1	Credits	1
課程目標	經由專業論文的閱讀、討論、整理以及口頭報告，以提昇研究生專業能力、對問題了解的敏銳力、以及口頭報告的能力，並促使研究生對專業研究的興趣。	Objectives	Through reading, discussing, summarization, and presentation of professional conference and journal papers, this course aimed at expanding student's capability in both width and depth of their research, exploration of research issues, and oral presentation skills.
教材	E-Papers	Teaching Materials	
成績評量方式	一. 現場評分: 由同學互評,老師再按互評之信度調整 1. 演講者: 論文選擇 講述與評論 問題回答 2. 聽講者: 發問問題 問題回答 二. 出席 每缺席乙節課,扣總分2分 每節課遲到超過5分鐘,扣總分1分 演講者(不得請假)缺席乙次,扣16分	Grading	A. Scoring on classes, by all students. Tuning by teacher according to the confidence of the scoring a. For presentation: The selection of paper The presentation and comments The answers for the questions For the others: The arising of questions The answers of other questions B. The absence of a class, -2 points The latecomer of a class over 5 minutes, -1 point The absence of a presentation, -16 points
教師網頁	http://www.csie.cyut.edu.tw/~kahwang/		
教學內容	論文研討	Syllabus	Paper presentation Discussion

尊重智慧財產權，請勿非法影印。